

## DK

- Skærebrættet bør olieres med vegetabilsk olie inden ibrugtagning og 1–2 gange om måneden for at optimere holdbarheden.
- Generelt renhold med varmt vand og lejlighedsvis mildt opvaskemiddel.
- Undgå at brættet bliver buet ved at komme vand på begge sider under rengøring.
- Tør altid skærebrættet grundigt af med et viskestykke, og lad det tørre stående på højkant.
- Med tiden forsvinder oliebehandlingen, og fibre kan rejse sig. I dette tilfælde efterslibes skærebrættet i åreretningen med fint sandpapir og olieres grundigt herefter.
- Tåler ikke opvaskemaskine eller iblødsætning – må kun vaskes i hånden.

## UK

- The cutting board should be oiled with vegetable oil before initial use and then 1–2 times a month to optimize durability.
- Clean with hot water and only occasionally a mild detergent.
- Avoid the board becoming distorted by running water on both sides.
- Always dry the board with a tea towel, and leave upright to allow drying completely.
- Over time, the oil treatment disappears and the fibers of the wood fibers can rise. In this case, the cutting board can be sanded in the direction of the wood veins with fine sandpaper and then oiled thoroughly.
- Do not wash in a dishwasher or leave to soak – only wash by hand.

## DE

- Das Schneidbrett sollte vor der ersten Benutzung und anschließend 1–2 pro Monat mit einem Pflanzenöl eingeölt werden, um die Nutzungsdauer zu optimieren.
- Das Schneidbrett wird mit warmem oder heißem Wasser abgewaschen und nur gelegentlich ein mildes Geschirrspülmittel.
- Vermeiden Sie, dass sich das Brett wölbt, indem Sie es immer von beiden Seiten nass machen.
- Trocknen Sie das Schneidbrett mit einem Geschirrtuch und lassen Sie es dann hochkant vollständig trocknen.
- Mit der Zeit verschwinden die Ölbehandlung und die Fasern der Holzfasern können aufsteigen. In diesem Fall kann das Schneidebrett mit feinem Schleifpapier in Holzrichtung geschliffen und anschließend gründlich geölt werden.
- Nicht spülmaschinenfest, nicht einweichen – nur von Hand abwaschen.